

EARLY YEARS CENTRE 幼兒教育中心

Mills Early Years Centre focuses on providing a fun introduction to early independence through a variety of different courses to suit all interests in an interactive and safe environment. From creative movement to storytelling, painting, and more, all our courses develop core skills in gross and fine motor development, cognitive thinking, creative development, and social skills, all of which are essential in the early stages of child development.

苗士幼兒教育中心提供一個互動和安全的學習環境，讓孩子學習不同的技巧和興趣，從而養成獨立學習的能力。我們設有多款課程，包括創意舞動，講故事，繪畫等等，所有課程可發展孩子的運動，認知思維，創意和社交技能，這都是對幼兒發展相當重要。

Playgroup 遊戲班

Love learning. Grow and explore
愛上學習，全面成長，積極探索

Our Playgroup offers a unique curriculum devised through years of experience and expertise, and fully prepares young learners for the requirements of pre-nursery and kindergarten.

Kids' Gallery透過多年的教學經驗和專業知識設計出一套獨特的遊戲班課程，全面為報考預備班和幼稚園的年幼孩子作最佳準備。



Choose from 1 to 6 days per week in our flexible programme 彈性上課選擇，星期一至六均設有課堂，可選擇每星期上課日數

Playgroup Junior 幼兒遊戲班 [PGJ]

6 - 12 months 個月
MON - FRI 星期一至五
11.00am - 12.00 noon

Fees 學費：

1 day 日 \$180	2 days 日 \$346	3 days 日 \$470	4 days 日 \$547	5 days 日 \$549
------------------	-------------------	-------------------	-------------------	-------------------

Playgroup 遊戲班 [PG]

12 months 個月 - 2 years 歲
MON - SAT 星期一至六
9.15 - 10.45am

Fees 學費：

1 day 日 \$270	2 days 日 \$518	3 days 日 \$705	4 days 日 \$821	5 days 日 \$824	6 days 日 \$842
------------------	-------------------	-------------------	-------------------	-------------------	-------------------

This course requires a caregiver to accompany the child 此課程需由監護人陪同上課

EARLY YEARS COURSES 幼兒課程

Select from a wide range of courses for your child's first learning adventures
設有多款幼兒課程，與孩子踏出學習第一步！

Fees per lesson 每堂學費：\$180

12 months個月 – 2 years歲

Fees are charged per session
學費分階段收費

Session 3 階段3

2 Jan – 2 Mar
1月2日至3月2日

Session 4 階段4

5 Mar – 4 May
3月5日至5月4日

Session 5 階段5

7 May – 29 Jun
5月7日至6月29日

MON 星期一



Creative Movement® [EY-CM]

Music plays the key role in these energetic classes, through singing, dancing, mood interpretation, and children's 'orchestra', as well as dressing up, role playing, and dramatic movement to encourage a love for music and rhythm. Stimulate your child's imagination and help them gain confidence through improved balance, coordination, and agility.

音樂是這一個課程的重要關鍵，孩子透過唱歌、跳舞、情緒表達、合奏，以及角色扮演和戲劇訓練，建立對音樂和節奏的認識。音樂有助激發孩子的想像力，並提高他們的身體協調和自信。

TUE 星期二



ArtPlay® [EY-AP]

Our popular art programme features projects devoted to fun with painting, pasting, construction, and modelling projects, as well as an accompaniment of pictures, actions, and songs. Themes include shapes, numbers, music, alphabet, and more! This course focuses on sensory awareness, hand-eye coordination, and fine motor ability.

我們十分受歡迎的藝術課程，當中包括繪畫、粘貼、建築和造模等基本的藝術技巧，主題包括形狀、數字、音樂、字母等等，並會配合相關的圖片、動作和歌曲協助更深入的學習。本課程著重於發展感官認知，手眼協調和小肌肉訓練。

WED 星期三



Junior Boogie™ [EY-JB]

Get your mind and body moving in these active and upbeat classes, designed to introduce toddlers to dance basics through music, singing, improvisation, and role play. Tailored movement activities and games support physical development and encourage expressive exploration.

此課程透過音樂、唱歌、即興動作及角色扮演，教授基本的舞蹈知識。從而鼓勵孩子投入於音樂和節奏中，加強自我探索及表達能力。

THU 星期四



BookStart™ [EY-BS]

This fun course introduces toddlers to the wonderful world of storytelling by focusing on classic and contemporary children's books. The aim is to encourage a love of language which will last a lifetime. Classes incorporate storybooks, non-fiction books, art projects, role playing, games, and singing. This course develops children's communication, language, logical thinking, and fine motor skills.

此課程運用經典和當代的兒童故事，將孩子帶到美妙的故事世界中。課程的主要目的是鼓勵孩子愛上閱讀和語言的學習。除了閱讀故事書和非小說書籍外，課程也包括藝術勞作，角色扮演，遊戲和歌唱等。本課程能發展溝通、語言、邏輯思維及小肌肉活動的技巧。

FRI 星期五



Sensory Play [EY-SP]

Stimulate your toddler's imagination through creative and delightful sensory-based activities. Exploring sight, smell, touch, taste, and hearing, the course introduces a variety of arts and craft, visuals, games, activities, props, apparatus, and toys. Children have a unique experience in understanding themselves and the environment around them through tactile exploration and art activities.

此課程運用以感官為主的活動，讓孩子建立無限的想像力。活動將探索視覺、嗅覺、觸覺、味覺和聽覺，並配合各種手工藝勞作，遊戲活動，道具和玩具，使孩子進一步了解自己 and 周圍的環境。

These courses require a caregiver to accompany the child 此系列課程需由監護人陪同上課